
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 9. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 309
Vil ministeren bekræfte, at midlerne fra Industripuljen også fremadrettet alene vil blive 
brugt til at understøtte danske virksomheder, som det fremgår af FMI’s hjemmeside, 
hvor der står ”Donationer gennem indkøb i industripuljen skal understøtte regeringens 
langsigtede tilgang til involvering af danske virksomgeder i støtten samt opbygningen af 
Ukraine”, og at der indtil nu alene er foretaget donationer gennem Industripuljen, som 
netop understøtter regeringens langsigtede tilgang til involvering af danske virksomheder 
i støtten samt opbygningen af Ukraine?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars-Christian Brask (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lars-christian.brask@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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